
Beantwoording verhelderende/technische vragen

Vragen gesteld: 
 Via email            d.d.: 20 juni 2022

Vragensteller: A. van der Aa Partij: CDA

Portefeuillehouder:  Allen

Onderwerp: Kadernota 2023

Vraag:
Naar aanleiding van de ontvangen jaarstukken 2021 hebben wij de volgende technische vragen:
Bij alle programma’s staan beleidsindicatoren vermeldt, hiertoe enkele vragen:
- alle wettelijk verplichte beleidsindicatoren zijn opgenomen. 
op blz. 13 zijn niet wettelijke beleidsindicatoren opgenomen, waarom zijn deze opgenomen als 
ze niet gemeten worden en/of vergeleken kunnen worden?
- is er een overzicht te maken van de opgenomen indicator eenheid per jaar, bijvoorbeeld 
over de afgelopen 5 jaar,
- de (wettelijk verplichte) indicatoren van Laarbeek zijn vergeleken met Nederland (NL) 
(gemiddelde gemeente <25.000 inwoners) graag zouden wij ook een vergelijk zien tot:  Noord-
Brabant, Helmond en de overige vier peelgemeenten (Asten, Deurne, Gemert-Bakel en 
Someren). 

Blz. 16: Milieustraat
analyse: verschil in lasten door minder bezoekers aan milieustraat (met name t.o.v. 2020 piek 
Corona) 
graag een overzicht van de bezoekersaantallen van de afgelopen 5 jaar.

Blz. 25 Bijzondere wetten
Structureel budget is niet meer noodzakelijk voor de invulling van een BOA. Budget kan worden 
opgeheven. 
Via welk ander budget/andere weg is dit nu geregeld?

Blz. 35 3.09.01 en 3.09.02
de uitvoering is vertraagd door onder andere een intensieve regionale en provinciale 
afstemming? Graag meer duidelijkheid hierover; hoe en waardoor, welke factoren  deze 
vertraging geven.

Blz. 63 Kwijtscheldingen gemeentelijke belastingen
er is door meer inwoners om kwijtschelding gemeentelijke belastingen aangevraagd en 
toegekend.
wat is de verhouding in aanvraag: burgers en bedrijven



In welke verhouding zijn deze aanvragen ingediend rechtstreeks aan de gemeente of via no cure 
no pay bureautjes? 

Blz. 75: Hernieuwbare elektriciteit
Wat wordt hier mee bedoeld, wat wordt gemeten?

Blz. 78: Jeugdwerk
budget jeugdwerk in 2021 dubbel besteed, deze dienen op een transparante manier worden 
opgelost. Voor het totale budget zijn de diensten geleverd conform raadsbesluiten.
Welke dienst(en) kunnen mogelijk in 2022 niet worden uitgevoerd met het “normale budget”, 
graag meer verheldering welke taakstellingen mogelijk gevaar lopen.

Blz. 79: PGB WMO
in 2021 zijn de clientaantallen gedaald en ook de zorgkosten zijn gedaald t.o.v. 2020. Echter 
valt de gemiddelde kostprijs per client hoger uit dan begroot, waardoor de gemaakte kosten 
incidenteel hoger uitvallen.
Wat ligt ten grondslag aan hogere kostprijs? Graag meer verduidelijking. 

Blz. 79: 6.82 Geëscaleerde zorg 18- /jeugdzorg
tweede half jaar een grotere groei van het aantal cliënten plaats gevonden. 
Zijn de opname stops van de Jeugdzorginstellingen hier ook debet aan? Naast mogelijk corona 
gerelateerde effecten? 

Blz. 100 berekening van de onbenutte belastingcapaciteit
In hoeverre is de onbenutte capaciteit OZB bij eigenaar woningen van invloed op de uitkering 
van het gemeentefonds? 

Blz. 107 belastingcapaciteit
in de toelichting staat beschreven dat de uitkomst van de berekening van dit kengetal is 
verbeterd ten opzichte van 2020 en ten opzichte van de begroting. Deze berekening is gemaakt 
op basis van de woonlasten meerpersoonshuishoudens t.o.v.  landelijk gemiddelde.
Graag ontvangen wij het kengetal voor deze op basis van Eigenaar niet-woningen en Gebruikers 
Niet-woningen.

Blz. 190 Reserve Bereikbaarheidsagenda
Deze reserve wordt opgebouwd om uitvoering te geven aan de bereikbaarheidsagenda 
ZuidOost-Brabant. De uit te voeren opgaven uit deze agenda dienen te gebeuren op basis van 
cofinanciering en in samenspraak/goedkeuring van deelgemeenten van deze opgaven.
Hiertoe is in het verleden vanuit het Haagse een budget van +/- 57 miljoen beschikbaar gesteld 
voor de bereikbaarheidsagenda. Gemeente Helmond is hiertoe aangesteld als beheerder van dit 
budget.
vraag: Wat is momenteel nog beschikbaar van het toenmalig ingestelde bedrag van 57 miljoen 
en/of welke toekomstige projecten hebben al middelen gereserveerd?  Welk aandeel heeft 
Laarbeek hiertoe reeds ontvangen/gereserveerd?



Algemeen;  
- onze buurgemeente Gemert-Bakel wordt gezien als voordeel gemeente, wat wordt hiermee 
bedoeld? Dit zou namelijk een positief effect hebben op de uitkeringen vanuit het 
gemeentefonds?
- Wat is het actuele EMU saldo na implantatie van de jaarstukken?
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